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Julklapp till Spångaborna 

Spånga station behöver få en trevligare, tryggare och mer tillgänglig stadsmiljö. Det arbetet 
måste börja med att åtgärda rulltrappan som aldrig fungerar. Ge Spångaborna denna julklapp. 

Moderaterna tog 2014 ansvar för en upprustning där 19 miljoner lades på ny hiss och 
rulltrappa, samt ett ombyggt trapphus. Detta arbete gjordes gemensamt mellan Trafikkontoret 
i Stockholms stad och Trafikförvaltningen i Region Stockholm (dåvarande Stockholms läns 
landsting). Nu är det hög tid för ytterligare ett gemensamt lyft. 

Förra vintern inkom rekordmånga klagomål på Spånga pendeltågsstation. Därefter ökade 
förväntningarna rejält efter att SL meddelade att man skulle totalrenovera rulltrappan efter 
årsskiftet. Det tog inte lång tid tills rulltrappan därefter stod stilla igen, och sedan dess skapat 
stor frustration. 

Vi kan inte acceptera att Spånga station har landets enda rulltrappa som aldrig rullar. 
Trafikkontoret borde initiera en dialog med SL och trafikförvaltningen på Region Stockholm 
för ett samarbete där man reder ut detta en gång för alla. 

I samband med detta borde man samarbeta för att få fram tydliga stadsmiljö- och 
trygghetsåtgärder. Exempelvis en trygghetskamera som blickar ut från stationen, och mer 
grönytor på sommaren. 

Men arbetet måste börja med rulltrappan. Om det rödgröna styret inte agerar, borde vi oss en 
gång för alla döpa om rulltrappan vid Spånga station till vad det egentligen är: En trappa. 

Med anledning av detta vill vi uppdra Trafikkontoret: 
1. Initiera ett samarbete med SL/Region Stockholm för att åtgärda rulltrappan till Spånga 
station en gång för alla. 
2. Återkomma till trafiknämnden med ett utredningsarbete kring hur Stockholms stad i 
samarbete med Region Stockholm kan säkerställa att Spånga station får en trevligare, tryggare 
och mer tillgänglig stadsmiljö. 


